
Protokół Nr XLVIII/io
XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy  

odbytej dnia 29 października 2010.

Obrady XLVIII zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Jan 
Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni ŵ g listy7 obecności stanowiącej załącznik Nr 1 
do niniejszego protokołu, sołtysi obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik Nr 2 do niniejszego 
protokołu .
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 14 radnych obecnych jest 11 i rada jest 
prawomocna do podejmowania uchwał.

1. Otwarcie obrad:

- przywitanie zebrcmych,

- stwierdzenie prawomocności obrad,

- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,

- przyjęcie porządku obrad,

- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,

2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

3. Interpelacje i zapytania radłiych.

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

5. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010 — 

przyjęcie.

6. Sprawozdanie z realizacji zadań gospodarczych i programu wyborczego Rady 

Gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010.

7. Informacja z pracy radnych w organach i komisjach samorządu terytorialnego 

gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010.

8. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Lichnowy.

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Lichnowy.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2011 Programu współpracy Gminy Lichnowy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 

23 kwietnia 20031'. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/109/07 Rady Gminy Lichnowy z dnia 

07 grudnia 2007r. w sprawie wysokości stawki opłaty od posiadania psów, terminów płatności i 

sposobu je j poboru.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lisewo -  „ FARMA WIATROWA LISEWO”.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Boręty -  Pordenowo -  Lichnowy -  

„FARMA WIATROWA BORĘTY DRUGIE”.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Szymankowo -  Lichnówki -  Lichnowy — 

Tropiszewo -  „ FARMA WIATROWA SZYMANKOWO”.



15. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Lichnowy -  Lichnówki -  Dąbrowa -  Pordenowo -  Staryriia

-  Boręty — Parszewo — Tropiszewo — Lisewo — „FARMA WIATROWA LICHNOWY”.

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Lisewo Malborskie.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 20ior.

18. Wolne wnioski.

19. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 
uwagi.

p. Wójt: proszę o dodanie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2011 rok.

1. Otwarcie obrad:

- przywitanie zebranych,

- stwierdzenie prawomocności obrad,

-przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,

- przyjęcie porządku obrad,

-przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,

2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

3. Interpelacje i zapytania radnych.

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

5. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010 — 

przyjęcie.

6. Sprawozdanie z realizacji zadań gospodarczych i programu wyborczego Rady 

Gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010.

7. Informacja z pracy radnych w organach i komisjach samorządu terytorialnego 

gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010.

8. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Lichnowy.

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Lichnowy.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2011 Programu współpracy Gminy Lichnowy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o któi'ych mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 

23 kwietnia 20031\ o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/iog/o7 Rady Gminy Lichnowy z dnia 

07 grudnia 20071'. w sprawie wysokości stawki opłaty od posiadania psów, terminów płatności i 

sposobu jej poboru.
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego tu obrębie Lisewo -  „FARMA WIATROWA LISEWO 

13■ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Boręty -  Pordenowo — Lichnowy -  

„FARMA WIATROWA BORĘTY DRUGIE”.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Szymankowo -  Lichnówki -  Lichnowy -  

Tropiszewo -  „ FARMA WIATROWA SZYMANKOWO

15. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Lichnowy -  Lichnówki -  Dąbrowa -  Pordenowo -  Starynia 

-  Boręty — Parszewo -  Tropiszewo -  Lisewo -  „FARMA WIATROWA LICHNOWY

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Lisewo Malborskie.

17. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2011 rok.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 20ior.

19. Wolne wnioski.

20. Zamknięcie posiedzenia.

Do przedstawionego porządku obrad, radni nie wnieśli żadnych uwag. Porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji. Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez uwag protokół z poprzedniej sesji.

Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

p. J. Michalski: 11 listopada mamy bardzo ważne święto. Uważam, że powinniśmy się wszyscy 
spotkać w tym dniu na uroczystej sesji nadzwyczajnej. O szczegółach powie pan Wójt.

Ad.2 Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: kończy się nie tylko nasza kadencja, ale tez rok budżetowy, dobiegają końca inwestycje. 
Zadania te są rozliczane, dokumenty przekazujemy do Urzędu Marszałkowskiego i czekamy na 
refundacje środków finansowych. To był bogaty rok, jeśli chodzi o zadania. Nakręciliśmy trend 
inwestycyjny. Życzyłbym, sobie, żeby kolejne lat były równie udane. Mówiłem bardzo często, żeby 
zachować cierpliwość. Realizacja takich dużych inwestycji trwa bardzo długo. Nie możemy 
realizować zadań, które wymagają od nas stuprocentowego pokrycia kosztów. Musimy szukać 
projektów, które nie wymagają takiego wkładu własnego. Wszystkie zadania są dla dobra ludzi, ale 
nie dla dobra budżetu. Kłopotów z końcem roku nie brakuje. Na inwestycje bierzemy kredyty, 
martwimy się o wypłaty wynagrodzeń dla nauczycieli. Oświata to jest studia bez dna. Były 
działania oszczędnościowe, ale spowodowały one to, że pracownicy oświatowi obrazili się. 
Słuchaliśmy wczoraj sprawozdań. Moje zdanie jest takie, że jeśli w firmie dzieje się źle, to nikt nie 
dostaje premii. Problem oświaty dotyczy całej Polski. Rząd chce przygotować program pomocy 
gminom. Wracając do realizacji zadań, wszystkie zostały ukończone oprócz zagospodarowania 
parku w Lichnowach. Otrzymaliśmy z Ministerstwa Edukacji 20 tys. zł dla szkoły w Lichnowach na
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remont, 15 tys. zł na doposażenie szkoły w Lisewie Malborskim. Staramy się o nowv samochód dla 
straży w Pordenowie. Nie jest tak kolorowo, jak się zapowiadało. Komendant Wojewódzki wyraził 
odmowna decyzję na dofinansowanie zakupu samochodu. Złożone zostały oświadczenia 
majątkowe wszystkich kierowników jednostek podległych Urzędowi Gminy Lichnowy. Nie dawno 
obchodzone było 150-lecie szpitala w Malborku. Udało się go oddłużyć, to jest duży sukces. Daje to 
perspektywę na przyszłość. 11 listopada odbędzie się uroczysta sesja z okazji Dnia Niepodległości. 
O 10.00 jest msza święta, a o 11.00 zapraszam wszystkich do sali w GOKiS-ie.
Pracujemy nad budżetem na przyszły rok. Musimy go złożyć do 15 listopada.
W poniedziałek była uroczystość w filharmonii w Gdańsku z okazji 20-lecia samorządu i 7 naszych 
samorządowców zostało odznaczonych:
Waldemar Lamkowski -  Krzyż Kawalerski Odrodzenia Polski
Władysław Nacel -  Krzyż Kawalerski Odrodzenia Polski
Jan Michalski -  Srebrny Krzyż Zasługi
Józef Maciuński -  Srebrny Krzyż Zasługi
Zbigniew Puzio -  Srebrny Krzyż Zasługi
Barbara Górecka -  Brązowy Krzyż Zasługi
Urszula Symonowicz -  Brązowy Krzyż Zasługi

Ad. 3. Inteiyelacje i zapytania.
Ad. 4. Odpozuiedzi na inteiyelacje i zapytania.

p. W. Kaczor: są świetlice, ale są one nieczynne. Kiedy to się zmieni? W Borętach świetlica jest już 
nieczynna od kilku miesięcy.

p. Wójt: powstają nowe świetlice i dopiero teraz są one otwierane. Nie jesteśmy w stanie obsadzić 
tych świetlic. Damy ogłoszenie w gazetce, żeby osoby chętne składały podania i zostaną 
zatrudnione od stycznia w ramach prac interwencyjnych. Na dzień dzisiejszy, jeżeli świetlica chce 
funkcjonować, niech zgłaszają się wolontariusze.

Na obrady zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy przybyła pani Anna Poznańska.

p. J. Michalski: nie może być tak, że budujemy świetlice i nikt tam nie pracuje albo jest czynna 
tylko przez 4 godziny. Chyba za bardzo rozbujaliśmy się, wybudowaliśmy świetlice, a teraz stoją 
nie używane.

p. A. Stachowiak: można pisać wnioski do Kapitału Ludzkiego w ramach projektów miękkich 
można zatrudniać osoby.

p. Wójt: uważam, że w każdej większej miejscowości świetlica musi być czynna 8 godzin.

p. A. Poznańska: brakuje nam na ubezpieczenie, alarmy, opał. Mam dwóch wolontariuszy, ale to 
nie jest tak jak było kiedyś. Wszyscy oczekują zatrudnienia. Każdy chciałby mieć środki do życia.

p. Wójt: to jest kryzysowy rok.

p. J. Bednarek: chciałbym podziękować za plac zabaw w Lichnówku Pierwszym. Nie mogłem być 
na odbiorze, ale pojechałem później. To jest wspaniała rzecz, dzieci są zadowolone. Czy zostało 
sporządzone pismo do firmy budującej ścieżkę rowerową o naprawienie szkód? Droga jest
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zniszczona i jest tam wiele innych rzeczy do poprawienia. Nie możemy pozwolić na to żeby było to 
tak realizowane. Mówiłem o dojeździe do trelinki, ale nic się nie dzieje. Czy to ja jestem, takim 
kiepskim radnym?

p. J. Michalski: ja nic nie wiem o żadnych wjazdach. Zapewniałem, że firma SOMBUD jest solidna i 
prędzej czy później wszystko naprawią. Byłem w Lichnówki i wcale nie jest tam tak tragicznie.

p. A. Stachowiak: firma musi dokończyć ścieżkę rowerową. Poza tym musi poczekać jeszcze z 
naprawianiem szkód, ponieważ cały czas jeździ tam sprzęt ciężki. Wszystko zostanie załatwione.

p. Z. Puzio: o jakie dojazdy chodzi?

p. J. Bednarek: o dojazd do placu zabaw.

p. Z. Puzio: dziwnie się składa, że projektuje się przy mapach geodezyjnych. Powinno to inaczej 
wyglądać. Byłem na spotkaniu w Nowym Stawie dotyczącym ścieżki rowerowej. Zaproszeni na to 
spotkanie zostali wszyscy rolnicy, przez których pola będzie przebiegała ścieżka i oni unikną 
problemów.

p. J. Bednarek: firma ta zrobiła rów tak, że woda będzie spływała do szamba sklepu w 
Lichnówkach

p. Z. Puzio: jesteśmy przedmiotowo traktowani, 

p. J. Bednarek: trzeba tą sprawę wyjaśnić.

p. E. Kunkel: łamany jest porządek posiedzenia. To są interpelacje a nie dyskusja. Mam pytanie, co 
z droga do poczty w Lisewie?

p. Wójt: były spotkania z panem Marczukiem, ale to jest taki człowiek, który lubi zmieniać zdanie. 
Początkowo podpisał protokół, ale później wycofał się. Po dobroci z panem Marczukiem się nie 
dogadamy. Uważam, że powinniśmy zrobić drogę objazdową. Sprzedamy działkę i z tych 
pieniędzy wybudujemy drogę.

p. A. Zbrzeźny: były z panem Marczukiem spotkania, byliśmy już na dobrej drodze, ale nagle się 
temu panu odwidziało. Stawia warunki. Trzeba więc podjąć inna decyzję.

p. J. Maciuński: Urząd sprzeda tą działkę i wybuduje drogę, a on nie będzie miał wyjazdu. Nie 
zdaje on sobie chyba z tego sprawy.

p. E. Kunkel: chcę się dowiedzieć jaki pan Marczuk poniesie konsekwencje: koszt geodety, czas 
oczekiwania 7 miesięcy. Przecież można było zrobić tą drogę dużo wcześniej.

p. A. Stachowiak: jedyna możliwość to droga sądowa.

p. J. Bednarek: jaki jest ostateczny termin odbioru ścieżki rowerowej?

p. A. Stachowiak: dokładnej daty nie pamiętam, ale będzie to w listopadzie.
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p. B. Górecka: skarżył mi się pan Zbigniew Szabłowski, że wszystkie pisma przychodzą na adres w 
Tczewie, a on mieszka w Borętach.

p. S. Osińska: Mariusz Mięsiak podczas budowy domu naruszył chodnik przy cmentarzu. Dobiega 
końca budowa kanalizacji i mieszkańcy proszą o zebranie wiejskie. Wypadałoby, żeby pracownik 
Urzędu Gminy był przy odbiorze placów zabaw, wiedziałby co jeszcze trzeba zrobić.

p. Z. Puzio: tak, odbiór to jest ważna sprawa.

p. A. Stachowiak: nie mogliśmy być, ale zajmiemy się tym.

p. A. Poznańska: w każdej miejscowości zostały zgłoszone prośby. Spiszę je i przekażę Wójtowi.

p. J. Michalski: place zabaw są ładne, ale my musimy zająć się ich zadbaniem. Musimy utwardzić 
place, ogrodzić. Szkoda, żeby to się samo dewastowało. Będą potrzebne lampy, oświetlenie. 
Wydaliśmy pieniądze, ale trzeba w to jeszcze zainwestować.

p. A. Stachowiak: na spotkanie wiejskie w Lichnowach przyjedzie pan Ru kat z CWŻ i wszystko 
wytłumaczy mieszkańcom, to jest tylko kwestia terminu.

p. J. Michalski: jest ono potrzebne jak najszybciej.

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu panu Alfredowi Zbrzeźnemu -  Przewodniczącemu 
Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, który poinformował, że projekty 
uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie na posiedzeniu w dniu 28 października 2010r.

Ad.5. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2009/2010 -  przyjęcie.

Radni zaopiniowali pozytywnie sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2009/2010. Sprawozdanie stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji zadań gospodarczych i programu wyborczego Rady 

Gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010.

Radni zaopiniowali pozytywnie sprawozdanie z realizacji zadań gospodarczych i programy 

wyborczego Rady Gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.7. Informacja z pracy radnych w organach i komisjach samorządu 

terytorialnego gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010.

Radni zaopiniowali pozytywnie informację z pracy radnych W' organach i komisjach samorządu 

terytorialnego gminy Lichnowy za okres kadencji 2006-2010. Informacja stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.

Ad.8. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Lichnowy.
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Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy n  glosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/452/io Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 października 20ior. w sprawie przyjęcia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w7 Gminie Lichnowy-. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków funkcjonowania oraz 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Lichnowy.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy 11 głosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/453/io Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 października 20ior. w sprawie szczegółowych 

warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania i odwoływania członkówr Zespołu 

Interdyscyplinarnego wr Gminie Lichnowy. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2011 Programu współpracy 

Gminy Lichnowy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 23 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie.

Do uchwnły uw7ag niw7 wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie ( przy 11 głosach za) Uchw7ałę Nr 

XLVIII/454/io w  sprawie uchwalenia na rok 2011 Programu współpracy Gminy Lichnowy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w7 art.3 ust.3 ustawy z dnia 23 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Uchwała stanowi załącznik nr 

8 do niniejszego protokołu.

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/iog/oy Rady Gminy 

Lichnowy z dnia 07 grudnia 20oyr. w sprawie wysokości stawki opłaty od 

posiadania psów, terminów płatności i sposobu jej poboru.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy 11 głosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/455/io z dnia 29 października 20ior. w7 sprawie wysokości stawid opłaty7 od posiadania 

psów7, terminów7 płatności i sposobu jej poboru. Uchw7ała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lisewo -  „FARMA WHLATROWA 

LISEWO*.

Do uchwały uw7ag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy 11 głosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/456/io z dnia 29 października 20ior. w7 sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w7 obrębie Lisewo -„FARMA WIATROWA LISEWO”. 

Uchw7ała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
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Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Boręty -  Pordenowo — 

Lichnowy -  „FARMA WIATROWA BORĘTY DRUGIE”.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy n  głosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/457/io z dnia 29 października 20ior. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Boręty -  Pordenowo -  Lichnowy -  „FARMA 

WIATROWA BORĘTY DRUGIE”. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Szymankowo -  Lichnówki -  

Lichnowy -  Tropiszewo -  „ FARMA WIATROWA SZYMANKOWO”.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy 11 głosach za) Uchwałę Nr 

XLVII/458/io z dnia 29 października 20ior. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w7 obrębie Szymankowa -  Lichnówid -  Lichnowy -  

Tropiszewro — „FARMA WIATROWA SZYMANKOWO’ . Uchwała stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu.

Ad. 15. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lichnowy — Lichnówki -  Dąbrowa -  

Pordenowo -  Starynia -  Boręty -  Parszewo -  Tropiszewo — Lisewo -  „FARMA 

WIATROWA LICHNOW Y”.

Do uchwały uw7ag nie wmiesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy 11 głosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/459/io z dnia 29 października 20ior. w7 sprawie przystąpienia do miejscowego planu 

zagospodarowani przestrzennego w obrębie Lichnowy -  Lichnówid -  Dąbrowa -  Pordenowm -  

Starynia -  Boręty7 -  Parszewe - Tropiszewm -  Lisewo -  „FARMA WIATROWA LICHNOWA"”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Lisewo Malborskie.

Do uchwały uw7ag nie wmiesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy 11 głosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/46o/io z dnia 29 października 20ior. zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Lisewo Malborskie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu.

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2011 

rok.

Do uchwały uwag nie wmiesiono. Radni podjęli jednogłośnie (przy 11 głosach za) Uchwałę Nr 

XLVIII/46i/io z dnia 29 października 20ior. w7 sprawie podatku od środków7 transportowych na 

2011 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
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Ad, 18, Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2oior,

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośni (przy 11 glosach za) Uchwałę Nr 

XLVUI/4Ó2/io z dnia 29 października 20ior. w sprawie zmian budżetu gminy na 20ior. Uchwała 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Na obrady sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy przybył pan Zbigniew Niewczas, 

Ad.ig. Wolne wnioski,

p. Z. Puzio: mam taki gorący temat. Już kiedyś na sesji i na spotkaniu wiejski o tym mówiłem. 

Chodzi o drogę do piekarni w7 Szymankowie. W wożę buraki, państwa z piekarni wyszli i zaczęli 

robić zdjęcia. Jest tam znak drogowy do I2t nie dotyczy piekarni. Prosiłbym żeby coś z tym znakiem 

zrobić. Jestem rolnikiem i musze wywieźć buraki z pola.

p. Wójt: to nie dotyczy tylko ciebie, ale też innych rolników7, w7 innych miejscowościach. W 

Szymankowie nie będzie z tym problemu, bo to jest nasza droga.

p. J. Michalski: jesteśmy gminą typowo rolniczą, musimy wywieźć nasze zbiory7.

p. J. Bednarek: zwróćcie uwogę na przejazd przez torowisko w7 Lichnowski. Jest tam garb. 

Prosiłbym o umieszczenie odpowiedniego znaku.

p. A. Stachowiak: rozmawiała o tym z panem Żakiem, to jest tylko 10% wyniesienie. Znak o 

przejściu dla pieszych i ścieżce rowerowej wystarczy.

p. J. Bednarek: chodzi o to, żeby te znaki były umieszczone woześniej.

p. A. Stachowiak: nie ma sprawy'.

p. J. Maciuński: przy szkole w7 Lisewie nie ma lampy, lampa potrzebna jest też na placu zabaw7.

p. Z. Niewczas: inna firma przejęła oświetlenia uliczne. 9 listopada będzie spotkanie z tą firmą, 

wtedy dowiem się wszystkiego na temat naszej współpracy. Chciałbym ująć nowo lampy w kosztach 

i planach na przyszły rok.

p. J. Maciuński: to jest chore. Jest monitoring, ale nic nie widać bo lampa nie działa.

p. J. Michalski: byłem w7 Urzędzie gdy przyjechał nowy szef tej firmy. Będzie now7a umowa, nowo 

worunki i to do końca roku ma się wyklarować.
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p. J. Maciuński: nasza droga w Lisewie taka piękna a nie dokończona. Kiedy zostanie to 

załatwione.

p. A. Stachowiak: wczoraj był pan Żak i mówił, że obiecał to zrobić i to zrobi. Tylko, że być może 

nie będzie to w tym roku.

p. J. Maciuński: trzeba było nie płacić za to. Teraz się ich nie doczekamy.

p. B. Graban: ludzie mówią, że nie potrafimy załatwić naŵ et najprostszych spraw.

p. B. Górecka: czy byłaby możliwość, żeby w7 ramach prac interwencyjnych postawić metalowy 

słupek?

p. Z. Niewczas: załatwię tą sprawrę.

p. B. Słodkowska: mam prośbę o zrobienie w7 Dąbrowie przejścia dla pieszych i umieszczenia 

odpowiedniego znaku drogowego.

p. J. Michalski: i na Lipowej w7 Lichnowach, 

p. A. Stachowiak: dobrze.

p. J. Bednarek: czy będzie naprawiona droga w Lichnówkach? 

p. A. Stachowiak: tak, do 31 grudnia zostanie naprawiona, 

p. S. Osińska: czy lampy są ustawione na czas? 

p. Z. Niewczas: lampy są włączane astronomicznie.

p. S. Osińska: teraz już robi się bardzo szybko ciemno, może trzeba je tak ustawić żeby włączały się 

wcześniej.

Ad.20. Zamkniecie posiedzenia.

W związku wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 
posiedzenie XLVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 2g.io. 2010 roku.
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